
Skolebestyrelsesmøde Sejs Skole torsdag den 31.08.2023 klokken 19.30-
21.30 
Mødet afholdes i et klasselokale. Det anvises ved mødets start.   
 

Afbud: Allan 
 

Dagsorden 

 
1. 

Nyt fra elevrådet 
(19.30-19.40) 

A. Orientering fra elevråd  

B. Spørgsmål og drøftelse  

Der har endnu ikke været elevrådsmøder, men valgene er i gang i klasserne – både på 

mellemtrinnet og i udskolingen. 

 
 

Skoleårets planlægning/forløb 
(19.40-20.00) 
 
Status på skoleårets planlægning, tiltag og herunder orientering om ledelsessituationen  
 

A. Orientering om ansættelser  

B. Øvrige beslutninger og tiltag på nuværende tidspunkt i planlægningen. 

C. Drøftelse og spørgsmål 

 
A. Ved skoleårets planlægning blev der lavet nye klasser på 3.årgang og 6.årgang og 

storhold på 9.årgang. 

Lige op til ferie var der en lærer der søgte orlov, en lærer der fik andet arbejde og en 

lærer der sagde op for at komme på eftervidereuddannelse. Der blev truffet aftaler med 

nogle af de interne lærere og årsvikarer, så der var afklaring inden skolestart. Der er 

ansat en ny naturfagslærer. 

29.juni sagde Anders Juul op, hvilket har medført at der også har været to 

stillingsopslag til pædagogiske ledere. Der har været ansættelsessamtaler, og der er 

blev ansat en indskolingsleder med start 19.september.  

 
B. Der har i forbindelse med en landsdækkende undersøgelse i forhold til elevtrivsel, 

foretaget af DCUM, været besøg på Sejs Skole, da skolen gennem en årrække har 

været blandt de 100 skoler på landsplan med højest elevtrivsel.  

 
C. Drøftelse af hvordan forældregruppen kan understøtte den sociale trivsel. 

Forældrerådsengagement er vigtigt. Lærerne understøtter samtalerne i 

forældregruppen om vigtigheden af at understøtte fællesskaberne. Drøftelse af sparring 

til nye forældreråd. Folderen skal nævnes igen på forældremøderne i indskolingen – 

måske den kan blive tilgængelig på Aula og ikke kun på hjemmesiden. 

 
 
 



Seneste nyt om budget 24 og status på 23 
(20.00-20.10) 
 

A. Orientering v/Formandskabet om høring, forløb og samarbejde med øvrige skoler 
B. Drøftelse og spørgsmål 

C. Orientering om status og budget. v/Kristian 

D. Drøftelse og spørgsmål 

 

A. Der blev afgivet høringssvar før sommerferien i forhold til budget.  

 

B. Der er særlige indsatser i forhold til at fastholde flere børn i lokalområdet. Det er 

nævnt, at der skal kigges på tildelingsmodeller også i forhold til ny udsathed. 

 

C. Kristian orienterer om, at der er udsigt til, at der skal spares 2,2%, medmindre der 

findes midler andet sted.  

Med de tiltag der er foretaget på Sejs Skole er der udsigt til, at der vil kunne blive et 

overskud på kr. 600.000. 

 

D. Drøftelse af hvilke handlemuligheder der er i Sejs. De klassesammenslag, der blev 

foretaget v skoleårets august 2023, blev også taget for at udvise rettidig omhu. Derfor 

forventes det, at de varslede besparelser ikke kommer til at medføre helt så markante 

indgreb. 

Den gennemsnitlige klassekoefficient er nu 24,24 hvilket er en stigning fra de tidligere 

ca. 23,1. 

 
 

 

Seneste nyt om erstatningshal og byggeri 

(20.10-20.20)  
 

A. Orientering v/Kristian og Pia 

Drøftelse og evt. beslutning om fremtidige tiltag. 

 

B. Der har været nogle inddragende processer i forhold til det kommende halbyggeri og 

udearealer. Der er nedsat et udvalg i forhold til erstatningshal, men skolen, lokalrådet 

og Multihuset er ikke en del af det udvalg. Der er lavet et fællesskriv til politikkerne i 

forhold til, hvorfor de var sat udenfor døren. Det har medført et møde med  

koncerndirektør Peter Sinding, hvor det blev fremlagt, hvorfor processen er som den er. 

 

C. Der blev argumenteret for, at det skal gå hurtigt, fordi der er behov for en snarlig  

skoleudvidelse. Der var på mødet en lovning på, at når de skal igangsættes en 

byggeproces, så kommer skole med i udvalget. 

Kristian har fået lovning på, at skolens ønsker og behov bliver prioriteret fremadrettet. 
 

 

 

 

 

 

 

 



Mødeplan for skoleåret 

(20.20-20.30)  
 

Planen blev udsendt med referatet fra mødet i juni 2023. 

 

A. Evt. justering og godkendelse af mødeplanen 

 

B. Der er ingen ændringer til mødeplanen 
 

 

Fordeling af kontaktpersoner pr. klassetrin 

(20.30-20.35)  
 
Vi har tidligere haft tilknyttet en forældrevalgt pr. klassetrin 

 

Fordeling af klassetrin:  

 

0.årg - Carsten 

1.årg - Wout 

2.årg - Stine 

3.årg - Wout 

4.årg - Stine 

5.årg - Pia 

6.årg - Therese 

7.årg - Therese 

8.årg - Peter 

9.årg - Allan 
 

 

Skolebestyrelsens beretning for skoleåret 2022-2023 

(20.35-20.45)  
 
Oplæg til beretning er udsendt med dagsordenen. 

 

A. Drøftelse, evt. justering og godkendelse 

 

B. Beretningen har været sendt ud sammen med dagsorden. Der er forslag om at tilføje et 

afsnit omkring Morten Hæk i beretningen. Det indskrives i en indledning. Derefter 

lægges beretningen på Overblik i AULA 

 
 

Status på tidligere emner  

(20.45-20.55)  
 

A. Revidering af nuværende princip 3.16 – status og fremdrift? 

B. Kommunikation – status og fremdrift? 

C. Planlægning af opfølgning 

 

A. Princippet skal udarbejdes. Der skal blandt andet ses på, hvordan mobiltelefoner og ure 

med opkaldsfunktion skal håndteres. Der er ikke et behov for, at eleverne har en 

telefon/ur, da forældrene kan kontakte skolen/pædagogerne, hvis de har behov for at 



få fat i deres barn. Der er behov for at få det rammesat tydeligt. I forhold til et 

argument om, at mobiler og telefoner ikke skal være tilgængelige, er der også et 

argument i forhold til medarbejdernes psykiske arbejdsmiljø – uvisheden om forældre 

er med på medhør eller en situation filmes. 
Dette punkt skal snarest på et skolebestyrelsesmøde, hvis der skal laves en regel. Det må gerne italesættes på 

forældremøderne, at denne udvikling går så stærkt, at det også skal rammesættes. 

Mobil og ure skal blive på hotel også i fritidsdelen. 

 

B. Drøftelse af kommunikationsstrategi – og et princip i forhold til kommunikation. Dette 

skal på som et punkt til et bestyrelsesmøde. 

 

C. Princippet 3.16 afventer ny mellemtrins leder. 

 
 

Punkter til kommende møder  

(20.55-21.15) 
 

Fra forrige mødereferat har vi en lang oversigt over punkter, som vi har i pipelinen, og vi bør 

overveje hvilke punkter vi vil prioritere i det indeværende år. 
 

Noterede punkter: 

 

1. Kommunikation 

2. Meddelelsesbogen – krav at der skal udarbejdes princip 

3. Digital Dannelse 

4. Højt begavede børn – afventer politiske tiltag 

5. Forældreinddragelse – skal vi gøre mere, fokusgrupper etc. 

6. Mødetider 

7. Sejs Skole, som en attraktiv arbejdsplads 

8. Princip for kønsbevidst pædagogik 
 

A. Flere punkter? 

B. Kort drøftelse og prioritering af emner.  

 

C. Regel om mobil og smartwatch jf punkt 8  

D. Prioritering: mobil og smartwatch. Drøftelse af om noget skal væk. Det skal drøftes på 

kommende møde. 

 
 

Orientering i øvrigt 

(21.15-21.25) 
 

A. Formandskabet 

B. Skoleledelsen  

C. Andre medlemmer 

 

A. Der har været en forældrehenvendelse i forhold til, hvordan trivslen er på Sejs Skole og 

hvad man gør for at sikre den fremadrettet. 

B. Intet 

C. Intet 
 



Evt.  

(21.25-21.30) 
 
Orientering om et oplæg om sociale medier i FUSS. 

 

 

 


